
Zápĺsnica
zo zasadnutĺa Obecného zastupitel'stva obce Lietava'

konaného día26.6.2a24

Pĺogĺam:

1. otvorenie a schválenie návľhovej komisie a oveľovateľov zápísnice

2. Kontrola plnenia uznesení
3. Záveľeěný účet obce zarckz}z3,Výročná spľáva obce a stanovisko HKo
4. Návrh na 2. úpraw rozpoětu2024
5. Plán práce HKo na 2.poltok2024
6. Správa audítoľa o vykonaní auditu
7. Návľh osoby na o,Cenu obce Lietavď'
8' Návrh na zrušenię VZN ktoým sa uľčujú školské obvody
9. Żiadosť prina Petľa Laza.p-o kipu časti pozemku, v paľcele ľegistra ,,E* č.l203l5
10. Vyjadreńi. 

'u 
k žiadostiam p. Andrassyho Ľuboša-výstavba cestnej komunikácie

1t. Žiadosť o pľenájom pozemku pre Slo_vak Parcel Sęrvice
12. Voľba pľísediaceho na okľesný súd Zilina
13. Rôzne
14. Diskusia
15.Záxęr

K bođu 1 _ Otvoľenie, schválenie nĺĹvľhovej komisien oveľovatel'ov zápĺsnice a
zapĺsovatel'a

otvoľenie ľokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Lietava vykonal staľosta obce

Mgľ. Ivan oboňa ol7,30 hodine, privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva

a skonštatovaL, Že zasadnutie oZ j; uznášania schopné. Z 9 poslancov je pľítomných 7
poslancovo nepľítomní 2 poslanci. Nepľítomný/í: Michal]vĺaľtĺniak,Ivan Hubočan

bo návrhovej komisie sri zvolení: Stanislav Košša, Pavol Zavadzan
Za oveĺovatđľov zápisnice: Kataĺína Zlacká, Monika Gašpieľiková
Za zapisovate ľku zápi snice : Maľtina Br ezániov ä

Poslanec Košša Stanislav spolu s poslancom Róbeľtom Vessom žiadajú vypustiť bod pľogľamu

č. 8 Návrh na zrušenie vZŃ , którým sa určujú školské obvody, nakoľko nemajú dostatočné

informácie a chcú posuniť bod pľogramu na mimoriadne zasadnutie zastupiteľstva v teľmíne

do 18.7.2024 .Panstaľosta vywetĺil, Že bod je len návľhom, že idę o vysvetlenie kškole.

Mimoľiadne zasadnutie zastupitel'stva musí byť v teľmíne do 18.7.2024. Hlasovanie

o vypustení bodu pľogľamu č. đ; 4 poslanci za zrušenie bodu: Košša Stanislav, Róbert Vessa,

lvĺonit<a Gašpieľik_ová] Pavol Zavaďzan; ptoti2 poslanci: Chodelka Stanislav, Koša František,

zdržalasa 1 poslankyňa: Katarína Zlacká

obecné zastupiteľstvo obce Lietava schval'uje progľam zasadnrtia oZ v pozmeňujúcom

návľhu.

Hlasovanie o Uznesení č. 36 12024'oZ

Pľítomní poslanci:7 Katarína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgr. Róbeľt Vessa, Pavol

Zavaózan,Mgľ. Monika Gašpieľiková, Ing. Stanislav Košša, Koša František

Nepľítomní poslancĺ: Ivan Hubočan, Michal Maľtiniak
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Hlasovalĺ za: 7
řIlasovali pľotĺ: 0
Zdlžalisaz 0

K bodu 2 -Kontrola plnenĺa uznesení

Pán staľosta oboznámil poslancov o otvoľených uzneseniach z pľedchádzajucichzasaĺlnutí:
Uznesęnie ě.6612023

:- Doplnok ě.1- VZN č,. 312023 poplatky za prenájom a služby - úioha trvá
Uznesenie ě'17/2024
- odsúhlasenie kúpypozemkovpaľciel ľegístra CKN 1047/5 ,1a47rca 1048/l(MŠ Lietavská

Závadka) _ úloha v ńešení
Uznesenie č.19/2024
' Požiadavkanazabezpočenię obstar'ania dodávok zemného plynu - úloha ukončená
Uznesenie č,.35/2024_ Vyjadrenie sa k žiadosti pĺĺna Milana Remelrca _ Prístupová komunikácia _ úloha tľvá
V priebehu zastupitel'stva pľišiel poslanec pán Maľtiniak Michal

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
berie na vedomie informáciu staľostu o plnení uznesení č,. 66/2023, a l7,l9,35 l2O24

Hlasovanĺe o Uznesení č. 3712024 -az
Pľítomní poslanci: 8 Katarína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgľ' Róbett Vessa, Pavol
Zavađzan,Mgľ. Monika Gašpieriková, Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiniak, Koša Fľantišek

Nepľítomní poslancĺ: Ivan Hubočan

Illasovali zł: 8
Hlasovali proti: 0
Zdľžalĺ sa: 0

K bodu 3 - Zá*erečný účet obce za ľok 2023, Výľočná spľáva obcc a stanovĺsko HK

obecné zastupiteľstvo obce Lietava bolo oboznámené s materi álmi ,,Záverečný účet obce za
rok2023, Výľočná spľáva obce a stanovisko HK.,.

Hlavný kontľolór obce Ing. MaĘka Milan, prečítal stanovisko k Záveľečnému účtu, vyročnri
spľávu.

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
konštatuje, Že pľerokovalo ,,Záverečný účet obce za rok 2023, Výročnú správou obce a
stanovisko HKO*
obecné zastupitel'stvo obce Lietava
beľĺe na vedomie stanovisko HKo k záverečnému ričtu obce zarok2023
obecné zastupiteľstvo obce Lietava
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schval'uje 
',Zálvereěný 

účet obce zarok}O23,Yýročnú spľávu obce" v predloženom znení.

Hlasovanie o Uznesení ě. 38 l2024'oz

Pľítomní poslanci: 8 Kataľína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgr. Róbert Vessa, Pavol
Zavadzan,Mgľ. Monika Gašpieľiková,Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiniak, KošaFrantišek

Nepľítomní poslancĺ: Ivan Hubočan

Hlasovali za: I
Hlasovali pľotĺ: 0
Zdľžali sa: 0

K bodu 4 - Návľh na 2. úpľavu ľozpočtu 2024

obecnému zastupiteľstvu bola pľedložená 2. úpľava ľozpoětu. Vo finančných

opeľáeiách prĺjmovej časti sa navýšili prostľiedky z ľezeľvného Íbndu obce vo výške 48 000'€
Ńedaňové u*zäĺ pľíjmy sa nąvýšiii o strmu 3 zli,_€, tľansfery zo ŠR o sumu 16 914,00 _€. Vo
výdavkovej easti"sďbezné výďavky zvýšili o sumu 6 072,4 z toho 3 500-€ z RF a kapitĺĺlové
vydavky sa zýšili o ó 000-€.

Zároveńbol pľedložený návrh na použitie ľezervného fondu nabežné ýdavky v roku 2024 a

schval'uje použitie ľezeľvného fondu nabežné ýdavky v ľoku 2024.

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
konštatuje, ži preľokovalo návľh úpľavy rozpočtu ě.212024 a použitie rezeľvného fondu na

bežné vydavky v ľoku 2024.

obecné zastupitel'stvo obce Lietav a
schval'uje úpľavu rozpočtu ć.2/2024 a použitie rezeľvného fondu na bęžné výdavky v ľoku
2024 v predloŽenom znení.

Hlasovanĺe o Uznesení č. 39 12024'o7'

Prítomní poslanci: 8 Kataľína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgľ. Róbeľt Vessa, Pavol
Zavadzan,Mgľ. Monika Gašpieriková, Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiniak, Koša František

Nepľítomní poslancĺ: Ivan Hubočan

Hlasovali zat S
Hlasovalĺ pľotĺ: 0
Zdľžali sa: 0
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K bodu 5 - PIán pľáce HKo naL.polrok2a2ĺ

Pán Matejkov predniesol plán HKo na 2. polľok 2023.

obecné zastupitelostvo obce Lietava
konštatuje, že pľeľokovalo plán pľáce HKo na2.polrok2024
schvalĘe plán práce HKo na 2'polrok 2024 v pľóďoŽenom znení

Hlasovaníe o Uznesení č. 40 t2024 - oz
Pľítomní poslanci: 8 Kataľína Zlacká', Stanislav Chodelka, Mgľ. Róbeľt Vessa, Pavol
Zavadzan, Mgľ. Monika Gašpieľiková, Ing. Stanislav Košša, Michal ňĺu.tiĺuk, Koša Fľantišek

Nepľítomní poslancÍ: Ivan Hubočan

Hlasovalĺ za: 8
Hlasovali proti: 0
7ÄrźĺlÍsa:0

K bodu 6 - Správa audítoľa o vykonanÍ auditu

Pán Matejkov prečítal správu nezávislého audítoľa o auditę účtovnej zálvierky za rok 2023 pre
obecné zasfupiteľstvo obce Lietava. Audit vykonala Ing. Jozefína Smolková av.p'äu.
uviedla, že zéwierkaposkytuje pľavdivý a vemý obĺazfinančnej situácie obce Lietava .

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
pľeľokovalo spľávu audítoľa o vykonanej účtovnej závierke zarck2023.
beľie na vedomie spľávu audítoľa o vykonanej ličtovnej závierke zarck2023

HlasovanÍe o Uznesení č. 4l t2024 - az
Pľítomní poslanci: 9 Kataľína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgr. Róbeľt Vessa, Ivan Hubočan,
!avo| Zavadzarl, Mgr. Monika Gašpieľiková, Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiníak, Košá
Fľantišek

Nepľĺtomní poslanci: Ivan Hubočan

Hlasovali za: I
Hlasovali proti: 0
Zdržali sa: 0
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K bodu 7 _ Návrh osoby na rrCena obce Lietava'(

obecné zastupiteľstvo obce Lietava

konštatuje, Že preľokovalo návrh pána starostu, podl'a $29 Štatútu obce, na udelenie ,,Ceny
obce Lietavď' páĺrovi Liborovi Gašpierĺkovi za vynikajúce tvorivé ýkony a významné
výsleđky v publicistickej a veľejnopľospešnej činnosti. Toto ocenenie by sa uskutočnilo počas

Lietavských letných slávností dňa 03' 0 8.2024.
obecné zastupitel'stvo obce Lietava
schval'uje predložený návrh na udelenie .Ceny obce Lietava" pánovi Liboľovi Gašpierikovi
apeňaž,nű odmenu vo výške l00'-€.

Hlasovanĺe o Uznesení č. 42 12024 - oZ

PrÍtomní poslanci: 8 Katarína Z|acká, Stanislav Chodelka, Mgľ. Róbeľt Vessa, Pavol
Zavadzan,Mgľ. Monika Gašpieriková, Ing. Stanislav Košša, Michal Martiniak, Koša František

Nepľítomní poslanci: Ivan Hubočan

Hlasovalĺ za: 8
Hlasovalĺ proti: 0
Zdrźilisa:0

K bodu 8 - Návrh na zrušenie VZN ktoľým sa uľěujú školské obvody

obecné zastupiteľstvo obce Lietava zrušilo bod ě. 8

K bodu g _ ž,iadost' pána Petľa Lazara o kúpu časti pozemku, v parcele ľegistra ,,E"
č.1203/5

obecné zastupitel'stvo preľokovalo Žiadosť p. Petľa Lazaru ohľadom kúpi ěasti obecného
pozemku.

obecné zastupitelostvo obce Lietava

V nadväznosti na Uznesenie Obecného zastupĺtol'stva Obce Lĺetava ć. 3ll2024 zo dňa

30.44.2024,
Pén Zavađean mal pripomienku, že cesty máme űzke apredávame , mali by sme dať do

užívania, nie na pľedaj. Ako pľedseda stavebnej komisie nebol poverený k vyjadreniu sa k danej

žiadosti a preto výjadril svoj nŕŁoľ. Pán staľosta vysvetlil, źe už naminulom zastupiteľstve sa
zastupitel'stvo vyjadľilo k pľedaju. Poslanec Pavol Zavadzandal návrh na zrušenie predaja. Pán
staľosta dal hlasovať o návrhu pánaZavadzana; 4 poslanci za: Pavol Zavadzan,Ing. Stanislav
Košša, Mgľ: Róbeľt Vessa, Mgľ. Monika Gďpieriková ,2 proti: Martiniak Michal, František
Koša, 2 sazdrŽali: Ing. Stanislav Košša, Katarína Zlacká
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obecné zastupitel'stvo obce Lietava

1. NeschvalĘe
odpredaj majetku obce, pozemku v katastrálnom truemí a obci Lietava, CKN parcelné číslo
l203l8 o výmeľe 8 m2, đruh pozemku : ostatná plocha, ktoý bol vytvoľený geometľickým
plánom č. Gl_553/2024 a navľhuje ľiešit'žiadosť dlhodobým prenájmom.

2. Poveľuje
predsedu stavebnej komisie Pavla Zavadzanadohodnúť stľetnutie s pánom Lazaromohľadom
riešenia predmetnej žiadosti.

Hlasovanie o Uznesení č. 43 12024 - oz

Prítomní poslanci: 8 Kataľína Zlacká,, Stanislav Chodelka, Mgr. Róbeľt Vessa, Pavol
Zavađzan,Mgľ. Monika Gašpieľiková' Ing. Stanislav Košša, Michal Martiniak, Koša Fľantišek

Neprítomní poslanci: Ivan Hubočan

Hlasovalĺ za: 7
Hlasovali pľotĺ: l Koša Fľantišek
Zťlržalisaz a

K bodu l0 - Vyjadľenĺe sa k žĺadostiam p. Andľassyho Ľuboša_výstavba objektov

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
konštatuje, že prerokovalo informáciu staľostu obce k pľedmetnej Žiadosti výstavby
komunikácie na paľcele C KN 1248131 patľiacej v celosti obci Lietava. Zĺíroveň bolo
oboznámené so stanoviskom stavebnej komisie, ktoľá odporučila zamietavé stanovisko
k vybudovaniu cestnej komunikácie na navľhovanej časti parcely C KN I248l31'.
Svoje stanovisko opieĘú o skutočnosť nevhodných geogľaÍických pomerov (navrhovaný
sklon komunikácie v rczmedzi21 -26") a taktieŽ skutočnosťou, že aniZaD č.1 ÚPN Lietava
v tejto časti neuvažuje o budovaní cestrej komuníkácíe a tieto časti vyčlenil len na rekľeáciu,
podľa príslušnej ľegulatívy, ktorá prístupové komunikácie nevyžaduje

obecné zastupitel'stvo obce Lietava
ľozhoduje, že vydáva zarĺiętavé stanovisko k vybudovaniu cestnej komunikácie na
navrhovanej časti paľcely C KN l248l3l.

Hlasovanie o Uznesení č. 44 12024 - oz

Pľítomní poslanci: 8 Kataľína Zlacká,, Stanislav Chodelka, Mgľ. Róbert Vessa, Pavol
Zavadzan' Mgľ. Monika Gašpieľiková,Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiniak, Koša Fľantišek

Neprítomní poslancí: [van Hubočan
Hlasovali za: 8
Hlasovali pľoti: 0
Zdržalĺ sa: 0
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K bodu 1l _ Žiadost'o prenájom pozemku pľe Slovak Paľcel Servĺce

obecné zastupiteľstvo obce Lietava bolo oboznámené so žiadostbu Slovak Paľcel Seľvice
o prenájom časti pozemku, v parcele registľa ,,C* č.49512.

obecné zastupiteľstvo obce Lietava

1. Beľie na vedomĺe
žiadosť zo dř:n 17 .5.})z4,zaevidovanú pod č. oCU_ s2024/00Ż78 , ktoru podala za spoločnosť
Slovak Paľcel Service s.r.o. pani [vanaKozáčiková ako poveľená osoba. Pľedmetom žiadosti je
záujern žiađateľa o nájom majetku obce, pozemku v katastľálnom rizemí a obci Lietava CKN
parc. č. 495/2 o výmere 1 m2, druh pozemku: zastavanäplocha a nádvoľia, z dôvodov hodných
osobitného zreteľa, ktoré sú odôvodnené v žiadosti a účelom prenájmu bude prevádzkovanie
poštového výdajného boxu.

2. SchvalĘe
dočasnú prebytočnost'majetku obce, pozemku v katastľáInom území a obci Lĺetava,
pozemku CKN paľc. č,. 495/2 o výmeľe I m2, dľuh pozemku: zastavaná plocha anádvona, z
dôvodov hodných osobitného zĺeteľa,ktoľé sú odôvodnené v Žiadosti a účelom prenájmu bude
preváđzkovanie poštového výdajného boxu.

3. Poveľuje staľostu obce
podpisom nájomnej zmluvy so spoločnostbu Slovak Paľcel Service s.r.o..

Hlasovanie o Uznesení č. 45 12024 - oz

Pľítomnĺ poslanci: 8 Katarína Z|acká, Stanislav Chodelka, Mgr. Róbeľt Vessa, Pavol
Zavadzan,Mgľ. Monika Gašpĺeľiková, Ing. Stanislav Košša, Michal Martiniak, Koša Fľantišek

Nepľítomní poslanci: Ivan Hubočan

Hlasovali naz I
řIlasovali pľotĺ: 0
Zdržali sa: 0

K bodu 12 - Vol'ba prĺsediaceho na okľesný súd Žĺľna

obecné zastupiteľstvo obce Lietava
Konštatuje, że pľeľokovalo návrh na zvolęnie pľísediaceho pre okĺesný súd Žilinana
volebné obdobie 2025 - 2028 kandidátap. Ing. Tomáša Luláka, trvale bytom: Lietava423,
013 18 Lietava.
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obecné zastupiteľstvo obce Lietava
schvalĘe p. Ing. Tomáša Luláka, trvale bytom: Lietava 423,0l3 l8 Lietava za prísediaceho
pľe okľesný súd Žilina na volebné obdobie 2025 - 2028.

Hlasovanie o Uznesení č. 46 12024 - oZ

Prítomní poslanci: B Kataľína Z|acká, Stanislav Chodelka, Mgr. ttóbert Vessa, Pavol
Zavadzan, Mgr. Monika Gašpieľiková,Ing. Stanislav Košša, Michal Maľtiniak, KošaFrantišek

Nepľítomní poslanci: Ivan Hubočan

lllasovalĺ za: 8
Hlasovalĺ proti: 0
Zilržaľrisaz o

K bodu 13: Rôzne

Płán hlavný kontrolóľ na úvode zasadnutia navľhol do ľôzneho zrušený bocl č. 8

Poslanec Stanislav Košša, vysvetlil, prečo zrušili bod zo zastupiteľstva- nedostatok informácii
k zrušeniu obvodu.

Pán staľosta _ v škole máme Ż42 žiakov, od budúceho roku budeme mať 255 žiakov" RUVZ
chytila a konštatovala, že priestory sú nevyhovujúce, neschválila priestoľ nad školskou
jedálňou a vytvoľenú učebňu v priestoroch bývalého kabinetu. Už od minulého ľoku riešime,
že nemáme pokrýé počty žiakov s počtami tľied. l l miestnosti miĺme' potľebujeme l3.
Neposkýujeme detbm, čo miĺme poskytovať.Ak by sme pľistripili k zrušeniu školského
obvodu, nebudeme automaticky prijímať Žiakov. Sú prekĺočené počty a ako zľiaďovateľ
poľušujeme zőkon. Tie to všetky infoľmácie už boli predložené v minulosti.

Prítomná ľiaditel'ka ZŠ Tatiana obložinská, pľečítala spľávu o nedostatkoch z RUVZ,lla
odstľĺínení sa pracuje. Miestnosť nad školskou jedálňou nevyhovuje, čoho si je vedomá, malo
íst'o dočasné ľiešenie. Štolsty zákonnezakazuje, že đeli sa nesmú učiť na chodbe, ide o
alteľnatívne metódy vyuěovania' ostatné nedostaĘ spísané RUVZ sú k nahliadnutiu u pani
ľiaditeľky. RUVZ sa nevyjadľili k počtu Žiakov, vyjadľili sa iba k tľiede, ale snažíme sa
o inovatívne učenie. Deti nebudri končit'Žiadnou neskorou hodinou. Rozvľh miíme pripravený
tak, aby sa nenaľušoval chod vyučby.

Płán Vessa_ RUVZ je najmenší pľoblém, žiadny RUVZ nezľuší školu, podstatné je, Že
chýbajúce dve kmeňové tľiedy nám to nevyrieši. V budúcnosti hľozí ľeálne to, že môŽe prísť
inšpekcia a inšpekcia zisti, že máme viac detí, nám o l5% budú kľátiť fĺnančné pľostľiedky.
Kde dáme deti o dva roky? Dokážeme vyriešit'nejaké priestory pre triedy?

Pán starosta_ miíme vypľacovaný pľojekt za l20 000 euľ, a vydané územné ľozhodnutie, ale
nemĺíme schválené finančnó prostriedky (odhad na cca 3 mil. € - škola a jeĺláleň), tak skôr ako
za4 roky budovy nestoja a čo dovtedy? Hovoľíme o finančných prostľiedkĺlch obce, ktoré
chceme použiť, pričom |/3 žiakov je z Poĺĺhoria.
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Pán Chodelka, sa spýtal pani riaditel'ky, čo sa stane, keď sa zruší obvod. Pani ľiaditeľka si

myslí, že bude odliv žiakov zo školy. Pan Chodelka,Že si to nemyslí.

Prítonrný pán Tabak, zrądy školy- rada školy si myslí, žę keď zľušíme obvod, v budúcnosti

nebude dostatok detí v ZŠ Lietava.

Paľl staľosta- aĺgumenty ,, möže a ja si myslím"- sú irelevantné. Keď si zoberiem čísla detí

zLietavy a Podhoľia, ěisla z demografickej krivky ukazujú, že budeme mať dosť detí.

Budeme mať rczviazané ruky. Ide o 16 detí v budúcom roku, ktoľé by nemuseli bý'pľijaté.

Prítomná pani Suľovská Veľonika _ vedúca jedálne- aj Vaše čísla sú hypotézy. Načo sme

ľobili projekt, keď chceme zrušiť obvod. Načo budeme pľistavovať, keď nebudeme mať deti'

Pani ľiaditel'ka_ bojím sa toho, že klesne počet detí tak, Že školu neutiahneme.

Pani Sulbvská- pľečo sme si sami na seba volďi RUVZ.

Pán Chodelka_ čo sa staneo keď budeme mať viac detí, čo budete ľobiť?

Pani riaditel'ka- ja si môžem stanoviť podmienky pľijatia detí.

Pán staľosta _ nie je to pravda, je to nejaká pľíprava, úpľava zákona, ktorá nie je v platnosti

a nevieme či vôbec bude.

Pán Košša navrhuje dať si stľetnutię s pĺĺnom staľostom zLietavy a z Podhoľia, poslancami

a so zástupcami školy.

Pán Košša_ oténka,ako reagujú deti na výučbu. Sú spokojné? Do najbližšieho zastupiteľstva

si dámę infoľmácie a stretnutie.

obecnému zastupiteľstvu bolo urěené stanoviť dátum mimoľiadnęho zastupiteľstva

s prizvaním staľostov dotknutých obcí, riaditeľky ZŠ, zástupcov rady školy .

obecné zastupiteľstvo obce Liętava

konštatuje, Že pľeľokovalo infoľmácie ohl'adom školského obvodu a najneskôr đo 8.08.2aŻ4

zvolá mimoriađnę zastupiteľstvo k danómu bođu, s pľizvaním staľostov dotknuých obcí,

ľiaditeľky ZŠ, zástupcov ľady školy.

Hlasovanĺe o Uznesení č. 47 ĺ2024'oZ

Pľítomní poslanci: 7 Kataĺína Zlacká, Stanislav Chodelka, Mgľ. Róbeľt Vessa, Pavol

Zavadzan,Mgľ. Monika Gašpieľiková, Ing. Stanislav Košša, Michal Maniniak, Koša Fľantišek

Nepľítomní poslanci: Ivan Hubočan

Hlasovalĺ za: 8
Hlasovali protĺ: 0
Zdľžali sa: 0
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K bodu 14 - Diskusia

a) Požiadavka pani Machovej_
Pán staľosta- tięto poslané dokumenty od pani Machovej nespÍňa.jú požiadavku na rokovanie
obecného zastupiteľstva, ale zaradil som ich do zastupitel'stva. Dažďová kanalizácia bola
pľeěistená. Urobil sa pľetlak za obecné peniaze, bola po práci dažďo v&kana|izácia priepustná.
Potom pani Machová poslala dokument s kamerovými skúškami, ale neuviedla skutoěnosť, že
medzičasom došlo k deštľukcii cesty v dôsledku stavebnej ěinnosti. Cesta smeľ Skotňaje cesta
SPF, dávame do poriadku cestu po náplavách, aj keď nie je naša. Čo sa týka potoka, žiadosť, je
podaná, nemôŽeme zato, Že SVP koná tak ako koná.

Pani Machová: čistenie kanalizácie pľebehlo, diagnostika nebola. objednala som si
diagnostiku, ana fotkách jeukźnané kde vruľe.je kus dreva zaseknutý" Ak sa bude nięčo
opravovať, som ochotnä, Že sa budem finančne spolupodieľať. Kartalizácia je čistá, nie je od
stavby. Pani Machová na fotkách vysvetľovala situáciu. Pani Machová sa obľáti na okresný
úrad.

Pán starosta požiadal stavebnú komisiu a veĘného poriadku, aby posúdila všetky okolnosti
a nawhla ľiešenia, ktoľé sri spojené s ýmto prípadom

b) PáÍ' Gramata
Som tu ako zástupca pána Bizika,14 mesĺacov ľiešim cestu, smerom na Kopanice. Pán Bizík
si vyŽiadal UPI ešte v roku 2a22, dostal infoľmáciu, źe je to určené na výstavbu. 10 mesiacov
sme riešili projektovú dokumentáeiu. Do dnešného dňa nemám súhlasné stanovisko, žę obec
súhlasí, aj keď cestu vybudujeme a dáme následne obci. Bolo mi odpovedaĺé,že mám doplniť
zmluvu o budúcej zmluve' Mám podanri žiadosť, stále nemám sťlhlas, požIadal soln o zálväzné
stanovisko. Chcem sa pohnúť z mŕtveho bodu a do pondelka chcen súhlasné stanovisko a ak
nie budem to riešiť žalobou na obęc a prokuratúru .

Pán starosta - 20.10.2021 bývalý pán staľosta, piínu TomáŠovi Ručekovi zaslłrl UPI
sinformáciou, že parcela má funkčné využitie ako územie b;fvania vrodinných domov.
17 .0l.2022 pánovi Machalíkovi Maľtinovi k tej istej paľcele, že je uľčená na výstavbu Pánovi
Gľamatovi bola zaslaná požiadavka na zaslanie oveľeného geometrického plánu a vypracovania
návrhu zmluvy o budúcej zmluve. S pani právničkou som prejednal a pľipľavil pľipomienky
k obđobnému návrhu zmluvy o budúcej zmluvy (ktoľé boli pripľavované aj pľe obdobný pľípad
žiadosti stavebníkov zastupovaných p.Remencom' na qýstavbu cestnej komunikácie na
obecnom pozemku), aby obec bola krytá a nedošlo k pochybeniu a do budúcnosti nedošlo ani
k obmedzeniu práv iných osôb. Takto ľiešim žiadost'na výstavbu cesty s pánom Remencom, aj
panovi Gramatovi som vysvetli|, Že budeme obdobne postupovat'. Viem Vám zdokladovať,
kedy mi právnička dodala pripomienky k zmluve o budúcej zmluve. Nie som právnik a tieto
veci riešim s právnikom. Všetko má svoj čas a vžĺly budem postupovat'tak, aby ptźxaďalších
osÔb nebĺlli obmedzené. Keď bude zmluva o budúcej zmluve pľipľavená a od pripomienkovaná
obomi stranami, tak ju zastupiteľstvo dostanete na stôl, lebo zastupiteľstvo schvaĘete tieto
zmluvy - ide o majetok obcę. Takto postupujeme. Áno, viem že je to na čas náročné, alę budeme
postupovat'tak, ako zělkona nonny ukladajú.

Pľítoľnný pán Gibas- tiež som vypracoval projekt, tiež mám ten istý pľoblém, ako pán Bizík.
Som ochotní pľijať podmienky obce, len chcem mat' ztłv'ilzné rozhodnutie, aby som mohol
stavať a súbeŽne ľiešit' povolenia.
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c) Pán Košša, pánZavadzan- zrkad|á
Je nutné osadít' dop_ľavné ałkadlá,aby sa pľedišlo k nehodám. Buď sa urobí geometľický plán,

alebo projekt na osadenie zľkađiel. Do budúceho zastupitel'stva pripľavíme pláĺr, kdę budú
nkadláa keď sa to odsúhlasí, dá sa spraviť projekt a osadia sa zľkadlá do konca kalendáľneho

ľoka.

d) Pán Zavadzarl- cintorín
Pripravil som náhľad na umiestnenie hľobových n1íest, aby bol systém umiestnenia. Pán

Załadzan ukázal rozloíeĺlę na vypľacovanej mape. Ďalej je potľebné oplechovať dosĘ na

cintoľíne, aby mali dlhšiu životnosť. Zobeľiem si to ną staľosť adám pľipľaviť plechy na

osadenie.

e) Pán ý1artiniak- dane
Dane sa zvýšili zo 750,0a EUR na 2 400,00 EUR , budeme ako lesné spoločenstvo nútení

hl'adať iné ľiešenia - navýšiť nájom.

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Lietava sa skončilo dňa26.6.2024 o 22:30 hodine .

I

ĺ/
Zapisala:

overili zápisnicu:

Maľtina Brczäniová ť
Mgľ. Monika Gašpieľiková

Kataľína Zlacká N l' !
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